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ORIOL RIBALTA

L’ALCALDEL’ALCALDEL’ALCALDE

En l’àmbit esportiu seguim plenament 
actius per fomentar la pràctica esportiva 
sense la necessitat de sortir de Sallent. 
Gràcies a les associacions esportives, 
disposem d’espais on practicar una 
àmplia diversitat de disciplines, i animem 
a tota la ciutadania a participar de les 
activitats que periòdicament organitzem 
amb motiu d’alguna celebració. Esport 

solidàries amb la Marató de TV3 que 
vam celebrar fa uns dies i que ens van 
permetre recaptar fons per a les malalties 
cardiovasculars. 

VOLEM VETLLAR PERQUÈ TOTES LES 
PERSONES DEL MUNICIPI, TINGUIN L’EDAT 
QUE TINGUIN, TROBIN UNA ÀMPLIA OFERTA 
D’ACTIVITATS A LA SEVA MIDA.

Benvolgudes i benvolguts,

Festes amb normalitat, trobant-nos als carrers i les places del nostre municipi. Hem pogut 

Davant l’emergència climàtica que viu el nostre 
país, i amb la necessitat d’encaminar-nos cap 
a un món més sostenible, volem emprendre 
accions que sumin estalvi energètic i que ens 

reduït, estem canviant l’enllumenat públic per 
llums LED, instal·larem plaques fotovoltaiques a 
l’Escola Torres Amat, etc.

Pau o la nova zona esportiva, un projecte que 
presentarem amb molta il·lusió i que projectarà 
el nostre poble cap al futur. Tenim molts 

pels grans costos que suposa la residència i 

l’equip de govern continuarem treballant en la 
nostra política d’aconseguir moltes subvencions.

cONTINUAREM TREBALLANT PER FER REALITAT 
ELS EQUIPAMENTS QUE EL NOSTRE POBLE 
MEREIX.
Estimades i estimats, desitjo que tingueu unes 
molt bones festes! Seguim al vostre costat i ens 
veiem pel poble.
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